
Referat, Styremøte ERK 9/3-21 

Tilstedet: Nina, Beate, Knut, Silje, Michelle og Stine 

- Fordeling av arbeidsoppgaver/rutiner 

Silje og Michelle «tar over Instagram og FB», tar over klubbadmin: Stine 

Berntsen og Gry Aalgaard.  

 

- Planlegge flytting av kiosken, Isolere kafên i ridehuset til kafê/varmerom 
Begynne å flytte kiosken og få satt opp veggen inne i kiosken. Begynne å undersøke 

sponsing til dette. Sette opp en dato for når vi får begynt med dette. Så fort som 

mulig.  

- Dugnad 
Når dette lar seg gjennomføre grunnet covid. 

 

Inne i ridehallen og rake ut langs vantet og snekring i kiosken/kafèn. 

Dette kommer vi nærmere tilbake til når matrialene er i hus.  

- Slodding i ridehuset 

Gry tar dette i utgangspunket hver torsdag/fredag og vi jobber om å få 

sloddet en dag til i uka. Salte i løpet av den nærmeste ukene. Fylle på 

mere flis i løpet av april/mai.  

 

 

- Annet 

Hjelm er påbudt uansett på vårt anlegg, i følge NIF sine regler. Skal man 

ri uten sal og hodelag, så må man reservere hallen til privat bruk av 

sikkerhetsmessige årsaker. Vi ønsker ikke noen ulykker i. Fått klager fra 

trenere som har opplevd at under treninger har kommet inn folk utenfor 

treningene som kommer inn i hallen og skal ri barbak samtidig.  

 

Legge opp strøm og vann ute til paddockene. Dette må vi få sett på i 

løpet av våren.  

 

-Restriksjonene ang corona på hest opphevet etter samtale med lokale 

veterinærer. Har ikke vært smitteutbrudd i distriktet de siste ukene. Man 

kan dermed være mer enn 2 hester i ridehuset samtidig. 

 


